NOTICE UNDER THE ACQUISITIVE PRESCRIPTION ACT 2018

Notice is hereby given that Mr. Premnath BEEPUTH, residing at Mamzelle Jeanne, Goodlands, has requested
me to transcribe a deed of prescription of an immovable property of which the location, description and
boundaries are as follows -

(a) LOCATION: Mamzelle Jeanne Road, Goodlands - DISTRICT: Riviére du Rempart;

(b) DESCRIPTION: 1,757.70m? {PIN 1304150347);

(c) BOUNDARIES as per a memorandum of survey drawn up by Mr. Seewanan JHURRY, Land Surveyor,
on 19/03/2024, registered in Reg L§99/99119709:

“Du premier cété, par « Mamzelle Jeanne Road », sur quinze métres et quatre-vingt-sept centimétres (15.87m).
Du deuxiéme cété, partie par Darmaasdave Beeputh, sur une ligne brisée en deux parties mesurant
respectivement trente-six métres et quatre-vingt-quatre centimeétres (36.84m), dix-sept métres (17.00m) et
partie par les héritiers de Madame Shreewuntee Beejan, sur trente-huit métres et quinze centimétres (38.15m).
Du troisiéme coté, par les voisins inconnus, sur vingt-neuf métres et quatre-vingt centimetres (29.80m).

Et du quatriéme et dernier cdté, partie par les voisins inconnus, partie par Tharvesh Rugbar, partie par
Gaawtam Sookaloo et partie par Rakesh Mooruth, sur une longueur totale mesurant quatre-vingt-six métres et
cinquante-cing centimétres (86.55m).”

The deed of prescription of the immovable property, together with the memorandum of survey
accompanying it, may be inspected at my office.

Any person who claims to be the owner or part owner of, or to have an interest in, the whole or part of the
immovable property may, within 3 months as from 05/06/2024, object to the transcription of the deed of

prescription by serving on me and on the occupier a notice of objection setting out the grounds of his
objection.
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